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PRIM. MUDr. DAVID KASAL: ODBORNÁ INFOLINKA ALOE VERA

tuků, které měly oproti normálu až dvojnásobnou hladinu. 

Po laboratorním potvrzení, že pán zase tak úplně zdravý není, 

což dokumentovaly laboratorní odběry, jsme se domluvili na 

podávání Aloe Vera Gelu v dávce 2 x 30 ml a celkové době 

podávání na 3 měsíce. (V té době ještě nebyl k dispozici pre-

parát Omega 3 aktiv, který by byl vzhledem k nálezu výrazně 

zvýšených tuků také vhodný). Dále jsme se domluvili, že po-

nechá všechny naordinované léky a budou se vysazovat, jak 

budou obtíže odeznívat.

A protože to byl jeden z mých prvních dospělých pacientů a 

navíc na začátku mého používání výrobků LR, těšil jsem se na 

jeho kontrolu, kterou jsme si domluvili za 6 týdnů a pak za 3 

měsíce od zahájení užívání Aloe. Doufal jsem, že efekt zlepšení 

zdravotního stavu se dostaví stejně jako u jeho vnuka.

Po 6 týdnech jsem byl mile překvapený, pán byl spokojený. Já 

ještě více, když měření krevního tlaku ukázalo hodnotu 120/80 

(ověřil jsem ji opakovaným měřením). Dále pán s uspokojením 

sděloval, že se výrazně zlepšily obtíže při močení, a to tak že 

po využívání 3 lahví Aloe Vera mohl spát celou noc a nemu-

sel navštěvovat toaletu a rušit si spánek. Protože mezi tím byl 

na kontrole v urologické ambulanci na nejmenované klinice, 

pochlubil se i tam, jak se mu stav zlepšil po Aloe. Tam mu bylo 

jednoznačně vysvětleno, že to není možné a účinek zlepšení 

byl připisován dvěma lékům, které již bral 5 let a „konečně za-

braly“, po nasazení Aloe. Díky zlepšení byl jedem lék vysazen.

Jediným steskem pána byl vliv Aloe na stolici a tvrdil mi, že má 

průjem. Vzhledem k tomu, že naše Aloe průjem opravdu ne-

způsobuje, jsem mu položil velmi prostou otázku: Kolik stolic 

denně máte? „No, chodím každý den, pravidelně, 1x ráno.“ 

Vysvětlil jsem, že stolice 1x denně je zcela normální a naopak 

nenormální je stolice 1x za 3 dny, o čemž se mi na začátku 

vůbec nezmínil.

Po 3 měsících při kontrole popisoval sice jen mírné zlepšení 

rýmy, ale po zkušenosti se „stolicí“ mi na otázku, zda má rýmu 

a kdy byla naposledy, odpověděl, že rýmu nemá a vlastně si 

nemůže vzpomenout kdy odezněla. Při této kontrole měřený 

tlak krve opět ukázal hodnotu 120/80. Laboratorním výsled-

kům jsem nechtěl ani věřit, protože hladina cukru i kyseliny 

močové byla v normě a hladina cholesterolu a tuků klesla cca 

o 50 % a i když byla ještě zvýšená na normou, bylo to pro mě 

nejen milé překvapení, ale i povzbuzení pro doporučování dal-

ším pacientům. Jen poznamenám, že jsme se nedomlouvali 

na žádné dietě a pán neměnil svůj jídelníček, který rozhodně 

měl daleko do ideálu.

Jako vedlejší efekt „čištění cév“ mi nakonec pacient povídá, 

pane doktore, jak jste mi říkal, že Aloe Vera prokrvuje všechny 

orgány a čistí cévy, tak je to pravda. Já zpočátku nechápal, 

kam míří. Tak mi osvětlil pro mnoho mužů určitě pozitivní efekt 

Aloe (nejen na močení, ale i sexuální funkce) jednoduchou 

odpovědí. „No, manželka je nyní se mnou moc spokojená“. 

Od této doby klient chodí pravidelně 1x ročně pro svoji kůru 

Aloe.

Doufám, že vás předchozí řádky zaujaly a budu se snažit po-

dělit se s vámi v příštím čísle o další zajímavý případ.

V případě zájmu o určité téma či informace, prosím kontaktuj-

te mne na infolince 

Tel: +420 602 430 333

Po-Pá 11:30 - 13:00 hodin

St+Čt 18.30 - 21.00 hodin 

či e-mailové adrese 

david.kasal@lr-czech.com

Těším se na komunikaci s vámi.

Prim. MUDr. David Kasal

MUDr. David Kasal pochází z Chrudimi. Vystudoval lékařskou 

fakultu na Karlově Univerzitě v Hradci Králové, z toho 3 roky na 

Vojenské lékařské akademii. Již od studií se zajímal o přírodní 

medicínu, kterou později začal uplatňovat i ve své praxi. Působil 

také ve sportovním fotbalovém klubu SK Chrudim jako klubový 

lékař. Od roku 1993 pracuje na Dětském oddělení Nemocnice 

v Chrudimi, od roku 2004 je primářem tohoto oddělení. Ve své 

rozsáhlé praxi od počátku využíval Aloe Vera, nejprve v „přírodní“ 

formě. Ihned po vstupu společnosti LR na náš trh se seznámil 

s jejími produkty. Jakmile se přesvědčil o jejich špičkové kvalitě, 

začal doporučovat produkty Aloe Vera nejen sportovcům (zejmé-

na při úrazech), ale využívá je také pro nemocné dětské pacienty 

a někdy dokonce i pro jejich dospělé příbuzné. 

Řečeno slovy MUDr. Kasala: medicína není klasická nebo přírodní, 

je pouze medicína dobrá nebo špatná. A záleží jen na lékaři, zda 

dokáže vytěžit maximum pro pacienta.
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